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ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 04-06-2021 

 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

                      Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Εκτός επιδότησης παγίων δαπανών οι επιχειρήσεις που δεν 

απασχολούσαν εργαζομένους και θεωρούνται πληττόμενες από την  

πανδημία του κορωνοϊού» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 
Σύμφωνα με το ΦΕΚ Β’ 2236/29.05.2021, για την διαδικασία υποβολής εκδήλωσης 

ενδιαφέροντος για το προσωρινό μέτρο ενίσχυσης με τη μορφή επιδότησης παγίων 

δαπανών σε επιχειρήσεις που επλήγησαν οικονομικά, λόγω της εμφάνισης και διάδοσης 

του κορωνοϊού, κατά τους μήνες Απρίλιο ως και Δεκέμβριο 2020, αναφέρεται στο άρθρο 

1 παράγραφος 1, περίπτωση β’, ότι μπορούν να υποβάλουν εκδήλωση ενδιαφέροντος: 

«β) Oι ιδιωτικές επιχειρήσεις κάθε νομικής μορφής, συμπεριλαμβανομένων των ατομικών, 

καθώς και μη κερδοσκοπικές επιχειρήσεις υποκείμενες σε ΦΠΑ, οι οποίες πληρούν 

σωρευτικά τις κάτωθι προϋποθέσεις: αα) έχουν την έδρα τους ή μόνιμη εγκατάσταση στην 

Ελλάδα και λειτουργούν νομίμως, ββ) απασχολούσαν τουλάχιστον έναν (1) εργαζόμενο 

πλήρους απασχόλησης ή δύο (2) εργαζόμενους μερικής απασχόλησης, με σχέση 

εξαρτημένης εργασίας, κατά την 1η Αυγούστου 2020 ή κατά την 28η Οκτωβρίου 2020 ή 

κατά την 1η Μαΐου 2021, σύμφωνα με τα στοιχεία του συστήματος ΕΡΓΑΝΗ».  

 

Είναι επόμενο, λοιπόν ότι, χιλιάδες δικαιούχοι θα μείνουν εκτός της ως άνω ενίσχυσης,  

επειδή δεν απασχολούσαν εργαζόμενο πλήρους απασχόλησης ή δύο εργαζομένους 

μερικής απασχόλησης, κατά τις ανωτέρω ημερομηνίες.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7078

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/6/2021
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

Σκοπεύετε να διορθώσετε άμεσα την ως άνω αδικία, ούτως ώστε να ενταχθούν στους 

δικαιούχους επιδότησης παγίων δαπανών και εκείνες οι επιχειρήσεις που θεωρούνται 

πληττόμενες από την  πανδημία του κορωνοϊού και δεν απασχολούσαν εργαζόμενο ή 

εργαζομένους; 

 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




